
 
 

 

 

Dagsorden 
Type: I= Information, D= Diskussion, B= Beslutning 

 
 

Punk

tnr. 

Type Emne Hvem Hvornår 

0 B • Godkendelse af dagsorden 

 

Alle 19.00 

1 B Meddelelser, korte: 

o Elevråd 

o Pædagogisk råd/skolemøder 

o Med – udvalg 

o Formanden 

o Ledelsen 

 

alle 19.00 - 19:40 

2 B • Forretningsorden (bilag) 

Forretningsordenen har været emne på de foregående møder og 

skal nu endeligt godkendes.. 

 

BS, alle 19:40-19:45 

3 I, D • Trivselsmåling 

Pernille Kjellberg gennemgår resultaterne fra forårets 

trivselsmåling. 

Herefter diskussion. 

 

Pernille, alle 19:45 - 20:25 

4 I • Om skolens økonomi 

Kort orientering om skolens økonomi pt. 

 

BS, alle 20:25 - 20:45 

5 I • Eventuelt 

 

Alle 20.45 - 21:00 

 

Referat 

 

0.  

Godkendt 

 

1. 

Elevrådet 

Ikke til stedet 

Pæd. Råd/skolemøder 

Faglig klub har sendt et brev til politikerne og pressen vedr. skolens økonomi. 

Nationale test er under afvikling. 

MED 

Møde på fredag.  

Formanden 

Lærernes dag blev markeret med massagestole, kage og en kommende vinsmagning. 

Formanden deltager i Skole og Forældres Landsmøde.  

Bo C. har ikke hørt fra Vej og Park endnu.  

Ledelsen 

 

 

Mødeart 

Skolebestyrelsesmøde 
Møde nr. 

 8 - 2018 

Dato 

30. oktober  2018 

Mødested 

Personalerummet ny skole 
Mødeleder 

Bo Christiansen 

Mødedeltagere  

Bettina Elmeskov Mortensen. Bo Christiansen. Katrine Hulebæk Larsen. Pia Kjeldgaard. Thomas Naur Olsbro.  Torben Hocke.. Pernille 

Kjellberg. Bo Søndergård. 

Fraværende: 

Jonas Burmeister.  Kristoffer Wellejus. Lone Varming. Elevråd 

Næste møde (tid/sted) 

3. december 2018 



 

Skolen har fået 2 påbud af arbejdstilsynet. Der skal måles CO2 på ny side, og der skal måles 

efterklangstid på Stjernehuset.  

Orientering om personalesag.  

Fraværsstatistikken er kommet. Lærere og pædagoger ligger pænt under det kommunale gennemsnit. 

I år afløses kvalitetsrapporten af en målaftale.  

Nu har vi fået karaktererne fra sommer. Vi har løftet vores snit i dansk og matematik. Ligeledes er 

antallet af elever med mindst 02 i dansk/matematik steget.  

Alle juletraditionerne starter i den kommende periode.  

 

2. 

Bo S. forelagde forslaget til revideret forretningsorden. 

Der er en ændring til pkt. 11.  

Forretningsordenen er godkendt med ændringen.  

 

3. 

Pernille præsenterede sidste skoleårs trivselsmåling. 

Skolebestyrelsen vil gerne have mere viden om, hvad eleverne mener om udeområderne på ny og gl. side.  

Snak om trivsel hos elever og personale.  

 

4. 

Bo S. orienterede om skolens økonomiske situation og om den kommende politiske beslutning om 

ressourcetildelingsmodellen.  

Bo S. skal udarbejde handleplan for skolen. Den ønskes udvirket over flere år.  

 

5.  

Til næste møde d. 3. december serveres "julemenu" - husk at evt. melde afbud til mødet. 


